

"2025 Inglis Ready2Race Sale" Visit「2025 Inglis 兩歲馬匹試跑匹拍賣會」探訪活動

Tuesday, 14 October – Saturday, 18 October, 2025, Sydney, Australia 2025 年 10 月 14 日, 星期二 至 10 月 18 日, 星期六, 澳洲悉尼

Registration Form 報名表格

The Hong Kong Jockey Club	
Membership Number	
香港賽馬會會員編號:	
Surname	
英文姓氏	
Given Name	
英文名字	
Email Address	
電郵	
Contact Number	
聯絡電話	
Number of Attendee	
出席人數	



Terms & Conditions

- 1. This invitation is non-transferable. R.S.V.P. must be made by the Permit Holders only.
- 2. R.S.V.P. begins at 10:00 am on Tuesday, 22 July 2025, and closes at 5:00 pm on Tuesday, 19 August 2025.
- 3. Only limited quotas available, all allocated on a first-come, first-served basis.
- 4. Owners and guests are responsible for their travel cost and arrangement including flight ticket, travel insurance, local airport transfer and meals. Please make your own arrangement and ensure you are able to arrive in Sydney, Australia at designated meeting points on time.
- 5. Accommodation, welcome dinner, and the local transportation to the arranged activities are included in the tour fee.
- 6. A confirmation email or SMS will be sent on or before Friday, 5 September 2025.
- 7. The Proof of flight confirmation must be presented to Owners Engagement Team via email at ownersengagement@hkjc.org.hk on or before Friday, 12 September 2025. You will be on waiting list even a confirmation is received if you fail to do so. Please contact us if any special assistance is needed.
- 8. Participants are aware that this event will be photographed and filmed, and agree that the event may be used for promotional purposes.
- 9. When the number of participants does not reach the minimum number of people (10 persons) required for the visit, the visit may be cancelled without compensation.
- 10. It is the responsibility of the Owners and guests to ensure at their own expense that they have valid travel documents and necessary visas, and complied with all entry and health requirements in order to gain entry to the place of destination.
- 11. In the event of any changes of itinerary due to technical problem with the transportation, adverse weather condition or official announcement from the local government which leads to an additional charge being incurred, such additional charge shall be borne by Owners and guests, and the Club will not be responsible for any liability.
- 12. The Club has the sole and absolute discretion to take all reasonable actions including but not limited to canceling or shortening the duration of any tour in the event of occurrence of any force majeure events, such as hostilities or threat of war, terrorist attack, political unrest, act of god, bad weather conditions, industrial action or strike, transportation issues including technical problems or change or cancellation of schedules, travel warnings issued by government or other relevant organizations such as WHO, pandemic or epidemic, closure of sightseeing spots or any other circumstances beyond the indirect or direct control of HKJC, and HKJC will not be responsible for any liabilities.
- 13. In the event of any bad weather condition, including but not limited to when typhoon signal No.8 or above or red rainstorm warning or above is hoisted in Hong Kong or any adverse weather condition of the destination, all journeys will commence as planned, unless Owners receive the notification of itinerary change or cancellation from the Club. The Club will not be responsible for any liability.
- 14. The arrangement of the visit (including but not limited to accommodation, and activities) are subject to change without notice or compensation. In particular, certain activities are hosted and arranged by third party suppliers which may be subject to modification or cancellation.
- 15. The Club may take disciplinary actions or such other actions as the Club considers necessary against those who fail to comply with these Conditions of Entry to Club Premises.
- 16. In the event of any inconsistency between the Chinese version and the English, the English shall prevail.



- 1. 僅限馬匹進口許可證持有人參加。此邀請函不可轉讓。
- 2. 登記將於 2025年7月22日(星期二)上午10時開始·並於 2025年8月19日(星期二)下午 5時結束。
- 3. 此活動以先到先得的形式預留座位,額滿即止。
- 4. 馬主與賓客需負責其旅行費用和安排·包括機票、旅行保險、當地來往機場交通和膳食·並確保於指定之日期、時間及地點在澳洲悉尼集合。
- 5. 行程費用包酒店住宿、歡迎晚宴以及當地有關是次安排之有關活動的交通安排。
- 6. 確認電郵或短訊將於 2025年9月5日 (星期五) 之前發出。
- 7. 航班確認資料必須於2025年9月12 日 (星期五) 或之前透過電郵發送至 <u>ownersengagement@hkjc.org.hk</u>。如果未能於 指定日子提供以上資料,即使已收到確認電郵或短訊亦將被列入候補名單。如果需要任何特別協助,請聯絡我們。
- 8. 本會將於此活動進行拍照和錄影,馬主與賓客需同意本活動可用於宣傳目的。
- 9. 當參加人數未達規定的最少人數 (10人) 時,此活動將有機會取消,且不作賠償。
- 10. 馬主與賓客須自費確保擁有有效的旅行證件和必要的簽證·並遵守有關地方政府的所有入境及健康要求·以便進入目的地。
- 11. 因交通延誤、天氣、政府頒佈及實施臨時法令時需要更改行程或航機,而令客人增加額外費用,有關額外費用須由 客人承擔,本會將不負任何責任。
- 12. 本會有絕對決定權就因戰爭、恐怖襲擊、政治動盪、天災、惡劣天氣、罷工和工業行動、交通工具發生技術問題、 載運機構臨時更改班次或時間表、政府/世界衛生組織發出旅遊警告、疫症或大流行、景點關閉,以及其他本會不 能直接或間接控制的不可抗力情況而採取任何合理行動,包括但不限於取消或縮短行程,本會將不負任何責任。
- **13.** 如遇惡劣天氣狀況,包括但不限於香港懸掛八號或以上颱風及紅色或以上暴雨警告或目的地的任何惡劣天氣狀況,除非接獲本會通知行程更改或取消,否則所有活動均如期出發。本會將不負任何責任。
- 14. 活動的安排(包括但不限於交通、住宿和活動)只供參考·可能會取消或更改而不另行通知·且不作賠償。特別是· 某些由第三方供應商主辦和安排的活動·可能受到調整或取消的影響。
- 15. 本會可能對任何違反本守則的人士採取紀律行動或任何本會認爲需要的行動。
- 16. 本守則之中英文版如有歧義時,一概以英文版為準。